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Tid: Torsdagen den 3 november 2011 kl. 19.00 
Plats: Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Christian Carlsson (CC) 
 Jan Hörman (JH) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
• Förslag till förnyat elavtal Brunsoppsvägen från E.On. Beslut att 

teckna 3-års avtal. 

• Beslut att byta från 20A till 10A säkring på Björksoppsvägen för att 
sänka kostnaderna. 

• Rolf har haft diskussion med Nordea, nytt läge nu när vi har ett 
formellt org. nr. Vi kan nu öppna ”småföretagarkonto” – vilket 
förenklar för oss då vi kan få en bättre struktur på våra konton, vi 
kan nu även öppna konto med ränta. Ingen åtgärd f.n. 
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§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2011-11-03. 
 
 
Likvida medel 

Kassa 3,962.00 
Postgiro 225,553.19  
 

 
Faktura för årsavgift 2011/2012 skickas ut under november. Till denna läggs bilaga 
med generella ordningsregler. 
 
 
§ 6 Vägstatus 

Pågående åtgärder på Murkelvägen (diken), vändzon Bläcksvampsvägen samt 
anläggning av vändplats längst upp på Champinjonvägen. Pågår även utläggning 
av farthinder på Fårtickevägen. Dessa åtgärder planeras att färdigställas under 
november.  

Halva kostnaden för vändplatsen tas av fritidsklubben. 

Gungställningen renoveras under november då den gamla är drabbad av röta. Till 
våren planerar vi att utveckla lekplatsen och uppmanar medlemmarna att komma 
med förslag till åtgärder (skrivelse i bilagan som skickas ut med faktureringen). 

Snöröjning – vi nyttjar Daniel Lundberg i år igen. 

Till våren lägger vi ut större stenar vid sidan av de runda farthindren istället för de 
stolpar som idag ofta lossar. 

Inte andra åtgärder genomförs före vintern. 
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§ 7 Övriga frågor 

• Diskutering asfaltering av Flugsvampsvägen med Mattias 
Skånberg som representant för gatan i ett första skede skjuts upp 
till nästa möte då Mattias inte kunde närvara  

• Arbetsdag förläggs till våren 

• Föreningens ansvarsförsäkring ses över, Rolf ansvarig 

 

§ 8 Nästa möte 
Ons 11 jan 2012 kl 19.00 i Heimdal 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


